

學院	系所	授課語言	中英文能力
社會科學院	政治學研究所	有足夠的英文授課課程可滿足畢業需求	語文能力須達說明(E)或(C)之規定。
		系所附加規定： 申請者應於申請期限截止前檢具以下審查所需之資料，向本校國際事務處提出申請： 1.推薦信二封。 2.中文或英文自傳一份(含個人履歷、生涯規劃、報考動機、研究興趣等)。 3.中文或英文留學計畫書一份(含研究計畫書)。 4.申請博士班另須繳交碩士論文，碩士論文尚未口試者，得經指導教授簽證後，以碩士論文全文初稿(須註明預定口試日期)，或相當於碩士論文之著作代替。 5.語文能力要求： (E)非英語系統國家學生托福成績須達網路化測驗 iBT-TOEFL 71 分 (Internet-based TOEFL) /電腦化測驗 CBT-TOEFL 196 分 (Computer-based TOEFL) /紙筆測驗 525 分 (Paper-based TOEFL) / 雅思測驗 5.5 分 (IELTS) 以上。 (C)華語文能力測驗 (TOCFL) 高階級 (B2) 或新漢語水準考試 (New HSK) 4 級以上；或在臺灣學習 480 小時以上 (海外學習 960 小時以上) 之證明。 6.必要時以電話或視訊訪談。	
		http://www.ips.nsysu.edu.tw	

College	Department or Graduate Institute	Language of instruction	Language Proficiency
College of Social Sciences	Institute of Political Science	Program with enough English courses to meet graduation requirements.	Applicants must meet Language Requirement (E) OR (C) regarding language proficiency.
		Additional Requirements : All the following documents should be submitted to the Office of International Affairs, National Sun Yat-sen University before the deadline : 1. Two recommendation letters. 2. Autobiography in Chinese or English(including CV, career plan, motivation and research interest, etc.) 3. Study Plan (including research plan) in Chinese or English. 4. Doctoral program applicants must submit master thesis. Thesis draft (the date of the scheduled oral defence and an approval letter with the advisor's signature should be offered) or equivalent works are acceptable if master thesis has not been defended. 5. Language Requirement : (E) Minimum English proficiency for non-native English speaking applicants: TOEFL score iBT-TOEFL of 71 / CBT-TOEFL of 196/ Paper-based TOEFL of 525 / IELTS of 5.5. (C) Minimum Chinese proficiency : TOCFL score level 4 or New HSK score level 4; or certificate(s) indicating a minimum of 480 hours of Chinese learning in Taiwan (or a minimum of 960 hours abroad). 6. Interview via telephone or Internet might be requested.	
		http://www.ips.nsysu.edu.tw	

學院	系所	授課語言	中英文能力
社會科學院	經濟學研究所	全中文授課	語文能力須達說明(E)或(C)之規定。
		系所附加規定： 申請者應於申請期限截止前檢具以下審查所需之資料，向本校國際事務處提出申請： 1.推薦信二封。 2.中文或英文留學計畫書（含研究計畫書）一份。 3.須繳交中文自傳乙份。 4.語文能力要求： (E)非英語系統國家學生托福成績須達網路化測驗 iBT-TOEFL 61 分（Internet-based TOEFL）/電腦化測驗 CBT-TOEFL 173 分（Computer-based TOEFL）/紙筆測驗 500 分（Paper-based TOEFL）/ 雅思測驗 5.0 分（IELTS）以上。 (C)華語文能力測驗（TOCFL）基礎級（A2）或新漢語水準考試（New HSK）2 級以上；或在臺灣學習 360 小時以上（海外學習 720 小時以上）之證明。 5.修習過微積分和統計學相關課程。 6.審查標準由本所審查委員會決定。	
		https://econ.nsysu.edu.tw	

College	Department or Graduate Institute	Language of instruction	Language Proficiency
College of Social Sciences	Institute of Economics	Program taught in Chinese.	Applicants must meet Language Requirement (E) OR (C) regarding language proficiency.
		Additional Requirements : All the following documents should be submitted to the Office of International Affairs, National Sun Yat-sen University before the deadline : 1. Two (2) recommendation letters. 2. Study Plan (including research proposal) in Chinese or English. 3. Autobiography (in Chinese). 4. Language Requirement : (E) Minimum English proficiency for non-native English speaking applicants: TOEFL score iBT-TOEFL of 61 / CBT-TOEFL of 173/ Paper-based TOEFL of 500 / IELTS of 5.0. (C) Minimum Chinese proficiency : TOCFL score level 2 or New HSK score level 2; or certificate(s) indicating a minimum of 360 hours of Chinese learning in Taiwan (or a minimum of 720 hours abroad). 5. Application should have completed courses in Calculus & Statistics related areas. 6. Selection Criteria will be determined by the Admission Committee.	
		https://tprb117.nsysu.edu.tw/p/404-1133-194521,r3851-1.php?Lang=en	

學院	系所	授課語言	中英文能力
社會科學院	教育研究所	全中文授課，部分課程全英文授課	語文能力須達說明(C)之規定。
		<p>系所附加規定：</p> <p>申請者應於申請期限截止前檢具以下審查所需之資料，向本校國際事務處提出申請：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 須繳交中文自傳。 2. 中文自我介紹影片(請提供雲端網址)。 3. 中文留學計畫書(含研究計畫書)一份。 4. 申請博士班另須繳交碩士論文，無碩士論文者可以碩士論文初稿，或相當於碩士論文之著作代替。 5. 語文能力要求： <ul style="list-style-type: none"> (C)華語文能力測驗(TOCFL)進階級(B1)或新漢語水準考試(New HSK)3級以上；或在臺灣學習中文360小時以上(海外學習720小時以上)之證明；無前述證明者，如入學後因中文能力無法隨班聽課者，可自費參加本校華語中心研習課程，並需取得結業證明後始得畢業。 6. 審查標準由所審查委員會決定。 <p>◎研究領域：1.課程與教學 2.教育心理學 3.教育行政與管理</p>	
http://education.nsysu.edu.tw/			

College	Department or Graduate Institute	Language of instruction	Language Proficiency
College of Social Sciences	Institute of Education	Most of courses are taught in Chinese, there are only 2-5 courses taught in English.	Applicants must meet Language Requirement (C) regarding language proficiency.
		<p>Additional Requirements :</p> <p>All the following documents should be submitted to the Office of International Affairs, National Sun Yat-sen University before the deadline :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. An autobiography in Chinese. 2. A video clip of self-introduction. Please upload it to Google Drive(or other cloud storage) and provide the link. 3. A study Plan (including research plan) in Chinese. 4. A Ph.D. program applicant must submit one's master's thesis. A draft of the master's thesis or equivalent work is acceptable if the master's thesis is not available. 5. Language Requirement : <ul style="list-style-type: none"> (C) Minimum Chinese proficiency for non-native Chinese speaking applicants : <ul style="list-style-type: none"> TOCFL score level 3 or New HSK score level 3; or certificate(s) indicating a minimum of 360 hours of Chinese learning in Taiwan (or a minimum of 720 hours abroad). Those who are unable to provide the aforementioned information and have difficulty following the classes due to Chinese language ability are required to take language classes in the university's Chinese Language Center, and a certificate of completion is required upon graduation. 6. Selection criteria will be determined by the Admission Committee. <p>◎Research Fields :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Curriculum and instruction 2. Educational psychology 3. Educational administration and management 	
http://education.nsysu.edu.tw/?Lang=en			

學院	系所	授課語言	中英文能力
社會科學院	政治經濟學系	全中文授課	語文能力須達說明 <u>(E)</u> 及 <u>(C)</u> 之規定。
		系所附加規定： 申請者應於申請期限截止前檢具以下審查所需之資料，向本校國際事務處提出申請： 1.推薦信二封。 2.中文或英文留學計畫書（含研究計畫書）一份。 3.中文或英文自傳乙份。 4.語文能力要求： (E)非英語系統國家學生托福成績須達網路化測驗 iBT-TOEFL 61 分（Internet-based TOEFL）/電腦化測驗 CBT-TOEFL 173 分（Computer-based TOEFL）/紙筆測驗 500 分（Paper-based TOEFL）/ 雅思測驗 5.0 分（IELTS）以上。 (C)華語文能力測驗（TOCFL）高階級（B2）或新漢語水平考試（New HSK）4 級以上。 ◎學士班以中文授課為主。	
		https://pe.nsysu.edu.tw	

College	Department or Graduate Institute	Language of instruction	Language Proficiency
College of Social Sciences	Department of Political Economy	Program taught in Chinese.	Applicants must meet Language Requirement <u>(E)</u> AND <u>(C)</u> regarding language proficiency.
		Additional Requirements : All the following documents should be submitted to the Office of International Affairs, National Sun Yat-sen University before the deadline : 1. Two (2) recommendation letters. 2. Study Plan (including research plan) in Chinese or English. 3. Autobiography in Chinese or English. 4. Language Requirement : (E) Minimum English proficiency for non-native English speaking applicants: TOEFL score iBT-TOEFL of 61 / CBT-TOEFL of 173/ Paper-based TOEFL of 500 / IELTS of 5.0. (C) Minimum Chinese proficiency : TOCFL score level 4 or New HSK score level 4. ◎Bachelor's courses are taught in Chinese.	
		https://pe.nsysu.edu.tw	

學院	系所	授課語言	中英文能力
社會科學院	中國與亞太區域研究所	必須與其他外語課程併計上課	語文能力須達說明(E)或(C)之規定。
		系所附加規定： 申請者應於申請期限截止前檢具以下審查所需之資料，向本校國際事務處提出申請： 1.推薦信二封。 2.中文或英文留學計畫書（含研究計畫書）一份。 3.中文或英文自傳乙份。 4.語文能力要求： (E)非英語系統國家學生托福成績須達網路化測驗 iBT-TOEFL 61 分（Internet-based TOEFL）/電腦化測驗 CBT-TOEFL 173 分（Computer-based TOEFL）/紙筆測驗 500 分（Paper-based TOEFL）/ 雅思測驗 5.0 分（IELTS）以上。 (C)華語文能力測驗（TOCFL）基礎級（A2）或新漢語水準考試（New HSK）2 級以上；或在臺灣學習 360 小時以上（海外學習 720 小時以上）之證明。 5.申請博士班另須繳交碩士論文，無碩士論文者可以碩士論文初稿，或相當於碩士論文之著作代替。 6.審查標準由本所審查委員會決定。	
		https://icaps.nsysu.edu.tw	

College	Department or Graduate Institute	Language of instruction	Language Proficiency
College of Social Sciences	Institute of China and Asia-Pacific Studies	Students of the program can take other foreign language courses (besides English) to meet the graduation requirements.	Applicants must meet Language Requirement (E) OR (C) regarding language proficiency.
		Additional Requirements : All the following documents should be submitted to the Office of International Affairs, National Sun Yat-sen University before the deadline : 1. Two (2) recommendation letters. 2. Study Plan (including research plan) in Chinese or English. 3. Autobiography in Chinese or English. 4. Language Requirement : (E) Minimum English proficiency for non-native English speaking applicants: TOEFL score iBT-TOEFL of 61 / CBT-TOEFL of 173/ Paper-based TOEFL of 500 / IELTS of 5.0. (C) Minimum Chinese proficiency : TOCFL score level 2 or New HSK score level 2; or certificate(s) indicating a minimum of 360 hours of Chinese learning in Taiwan (or a minimum of 720 hours abroad). 5. Ph.D. program applicants must submit the Master Thesis; draft or equivalent works are acceptable if master thesis is not available. 6. Selection Criteria will be determined by the Admission Committee.	
		https://icaps.nsysu.edu.tw/?Lang=en	

學院	系所	授課語言	中英文能力
社會科學院	社會學系	全中文授課	語文能力須達說明 (E)及(C) 之規定。
		系所附加規定： 申請者應於申請期限截止前檢具以下審查所需之資料，向本校國際事務處提出申請： 1. 中文或英文留學計畫書（含研究計畫書）一份。 2. 自傳乙份。 3. 語文能力要求： (E)非英語系國家學生托福成績須達網路化測驗iBT-TOEFL 61 分（Internet-based TOEFL）/電腦化測驗 CBT-TOEFL 173 分（Computer-based TOEFL）/紙筆測驗500 分（Paper-based TOEFL）/ 雅思測驗5.0 分（IELTS）以上。 (C)華語文能力測驗（TOCFL）高階級（B2）或新漢語水準考試（New HSK）4級以上。	
		http://twsouthernsoc.nsysu.edu.tw	

College	Department or Graduate Institute	Language of instruction	Language Proficiency
College of Social Sciences	Department of Sociology	Program taught in Chinese.	Applicants must meet Language Requirement (E) AND (C) regarding language proficiency.
		Additional Requirements : All the following documents should be submitted to the Office of International Affairs, National Sun Yat-sen University before the deadline : 1. One copy of study Plan including research proposal (in Chinese or English). 2. Autobiography. 3. Language Requirement : (E) Minimum English proficiency for non-native English speaking applicants: TOEFL score iBT-TOEFL of 61 / CBT-TOEFL of 173/ Paper-based TOEFL of 500 / IELTS of 5.0. (C) Minimum Chinese proficiency : TOCFL score level 4 or New HSK score level 4.	
		http://twsouthernsoc.nsysu.edu.tw	

學院	系所	授課語言	中英文能力
社會科學院	亞太事務英語碩士學位學程	全英文授課	Please refer to the following language requirement.
		Additional Requirements: All the following documents should be written in English and submitted to the Office of International Affairs, National Sun Yat-sen University before the deadline(those with incomplete documents will not be reviewed by the Admission Committee): 1. Diploma of fields related and official transcript in English for undergraduate course 2. Study Plan in English 3. CV and Autobiography in English 4. Two recommendation letters 5. Evidence of English proficiency for non English-speaking countries (iBT-TOEFL, CBT-TOEFL, IELTS) 6. Other relevant supporting documents (optional)	
http://imapa.nsysu.edu.tw			

College	Department or Graduate Institute	Language of instruction	Language Proficiency
College of Social Sciences	International Master Program in Asia-Pacific Affairs	Program taught in English.	Please refer to the following language requirement.
		Additional Requirements: All the following documents should be written in English and submitted to the Office of International Affairs, National Sun Yat-sen University before the deadline (those with incomplete documents will not be reviewed by the Admission Committee): 1. Diploma of fields related and official transcript in English for undergraduate course 2. Study Plan in English 3. CV and Autobiography in English 4. Two recommendation letters 5. Evidence of English proficiency for non English-speaking countries (iBT-TOEFL, CBT-TOEFL, IELTS) 6. Other relevant supporting documents (optional)	
http://imapa.nsysu.edu.tw			

學院	系所	授課語言	中英文能力
社會科學院	教育與人類發展研究全英語學位學程	全英文授課	英文能力要求請參考下方說明
		系所附加規定： 請於申請期限內於外國學生線上申請系統完成註冊申請作業，並上傳要求文件。 1.英文自傳 2.英文自我介紹影片(請提供雲端網址) 3.英文留學計畫書(包含研究計畫) 4.英文簡歷 5.語文能力需求： 非英語系統國家學生須達到： (1)托福成績須達網路化測驗 iBT-TOEFL 61 分/電腦化測驗 CBT-TOEFL173/紙筆測驗 500 分以上 (2)雅思 5.0 分以上 6.學歷證明 (1)碩士班：英文大學學歷證明及英文大學成績單 (2)博士班：英文研究所學歷證明及英文研究所及大學歷年成績單 7.招生標準將由招生委員會決定 研究領域： ①.Education ②.Applied Psychology in Education ③.Measurement & Psychometrics http://gpehd.nsysu.edu.tw	

College	Department or Graduate Institute	Language of instruction	Language Proficiency
College of Social Sciences	International Graduate Program of Education and Human Development	Program taught in English.	Please refer to the following language requirement.
		Additional Requirements: All the following documents should be uploaded to the online application system before application due date. 1.An autobiography in English. 2.A video clip of self-introduction.Please upload it to Google Drive (or other cloud storage) and provide the link. 3.A study Plan (including a research plan) in English. 4.CV/Resume in English 5.Language Requirement: Minimum English proficiency for non-native English Speaking applicants: (1)TOEFL score iBT-TOEFL of 61/CBT-TOEFL of 173/Paper-based TOEFL of 500 (2)IELTS of 5.0 6.Diploma (1)Master Program: Diploma of the Field related and official transcript in English for the undergraduate course (2)Ph.D. Program: Diploma of the Field related and official transcript in English for the graduate and undergraduate courses 7.Selection criteria will be determined by the Admission Committee. *Research Fields: ①.Education ②.Applied Psychology in Education ③.Measurement & Psychometrics http://gpehd.nsysu.edu.tw	